
 

KFUM Centralforeningen 

Nøkkerosevej 23, 2400 København NV               
 

 

Referat FU-møde d. 6. februar 2023 kl. 17.00 i ”Huset” 

Deltagere: René Thor Olsen (RTO) - Henrik Persson (HP) - Jens Risum (JR) - 

Thomas Sørensen (TS) - Flemming Gutheil (FG), Vibeke Schmidt (VS). 

Afbud fra Anders pga. sygdom. 

 

Dagsorden: 

1. Aftale om ejendom Nøkkerosevej 23, 2400, København N (Møde i KK d. 20/2). 

Forud for mødet afventer vi KKs oplæg til dagsorden. Når den er modtaget laver vi 

eget formøde på Teams (VS). 

2. Sommerlejren (økonomi, ansøgninger, tidsplan osv.). 

Desværre er der mange udfordringer, men heldigvis er retssagen blevet ophævet. 

Der var et foreløbigt møde d. 31/1 om aflevering af den udendørs entreprise, men 

arbejdet er ikke afsluttet, bl.a. pga. standsningspåbuddet. Vi forventer at modtage 

materiale til godkendelse fra Arkhus d. 8/2 – RTO følger op, også i relation til Erik 

Bahn, som har Combibygs dokumentation. Vi har fået klager fra Hørman vedr. huller i 

vejen, de er nødtørftigt lappet af gårdejer Jens Andersen. 

Arkhus skal lave ansøgning om byggetilladelse for os, men har stillet os i udsigt at 

den først bliver færdig i uge 11, hvilket er utilfredsstillende. 

Vi har også udestående med Topdanmark vedr. økonomien, så vi skal nok snart 

have møde med dem. 

Køkkenudvalget har været i kontakt med Invita, og det er aftalt, at de fortsætter 

arbejdet. 

Der er fra Bredahl kommet tilbud på jordvarme, Da beløbet er over kr. 900.000, blev 

det aftalt, at Sebastian undersøger alternativt tilbud. 

Der er forberedt en fondsansøgning, som er fin. 

Vi må konstatere, at det bliver dyrt for os og væsentligt forsinket. Derfor adviseres 

der om, at der desværre ikke bliver lejre i år. HP orienterer afdelingerne. 

3. Økonomi. 

Vi har nu lukket 2022 regnskabet, og AHL overgiver det til revision, så det kan være 

klart med 2023 budget i løbet af februar. 

4. Administration (herunder reserveringer via nettet på ”Huset"). 

HP kontakter Emil! 

5. Adgang til Netbank og E-post. 

Der iværksættes tildeling af bankfuldmaget til JR. 

RTO undersøger tilsvarende løsning vedr. vores E-post. 

6. Brugerbestyrelsemidler (ønsker for 2023). 

Næste møde er d. 2/5, og forinden skal vi have udfærdiget ønskeseddel. 

7. Kunstgræsbane, beachbaner og padelbaner. 

Det kører planmæssigt med kunstbanen, henvendelse vedr. beachbaner besvares af 

VS. 

KFUM Tennis må vente med afklaring om padelbaner, indtil der er lavet en kontrakt 

med entreprenøren, som skal opføre beachbanerne. 



8. ”Huset” (rengøring + hegn). 

Naboen i nr. 27 er blevet bedt om at tjekke det gamle tilbud vedr. udskiftning af 

hegnet. 

Ralph Ekstrand overtager rengøringen i huset mv, da Joachim Storm stopper. De 

aftaler indbyrdes overdragelsen. JR følger op. 

9. Generalforsamlingen d. 26/3 (valg til FU og evt. nye love). 

RTO forbereder udsendelse mv. 

VS overtager FGs plads, og Hanne Kryger har sagt ja til at indtræde som suppleant i 

steder for Vagn. Han har sagt ja til at være dirigent. 

10. Datoer (FU-, HB-møder). 

Der blev fastlagt et HB-møde til torsdag d. 9/3 kl. 19. RTO indkalder. 

11. Eventuelt. 

VS nævnte, at klubberne kan søge om penge til at optimere eller forbedre faciliteter 

hos KK. 

(https://www.kk.dk/brug-byen/foreninger-og-fritidsliv/tilskud-og-puljer-for-foreninger-

og-aftenskoler/forenings-og-aftenskolepakken).  

8/2-23 /JR 


